

# Selangor ke arah negeri pintar ASEAN 2025

## Forum bincang jadikan negeri terunggul dalam pelbagai bidang

Selangor kini dalam usaha mempersiapkan negeri itu untuk muncul sebagai kuasa ekonomi serantau bagi mencapai visi menjadi negeri pintar di rantau ASEAN menjelang 2025.

Sebagai negeri paling maju di Malaysia, Selangor menyumbangkan hampir satu per empat daripada Khasiat Dalam Negara Kasar (KDNK) negara.

Negeri ini juga menjadi pintu masuk ke Malaysia melalui Pelabuhan Klang, iaitu pelabuhan ke-12 terhebat di dunia dan ke-2 di Asia Tenggara manakala Lapangan Terbang Antarabangsa Kuala Lumpur (KLIA) adalah lapangan terbang ke-12 terhebat di Asia dan ke-1 di Asia Tenggara.

Selangor turut dilengkapkan bandar raya Cyberjaya dan Multi-Media Super Corridor (MSC).

Dalam menjuai Visi 2025 sebagai negeri pintar, Menteri Besar Selangor (Pemerbadanan) mewujudkan pelan kerjasama serantau dan penyiaran maklumat melalui perancangan siri forum perniagaan yang kini memasuki sidang keempat.

Forum bertajuk, 'Selangor: Regional Powerhouse', diadakan pada 23 Julai menyediakan ruang dan platform serta potensi usahasama untuk perniagaan di Selangor.

Forum ini mengumpukan pengamal dan ahli industri teknologi, pemacu ekonomi, gerbang industri tempatan dan asing untuk menjadi sebahagian daripada usaha Selangor mencapai Visi 2025.

Usaha ini dipacu oleh Menteri Besar Selangor, Amirudin Shari dengan misi untuk mempertingkatkan kedudukan Selangor ke arah menjadi kuasa besar serantau.

"Dunia berubah pada kadar luar biasa. Jika kita tidak bersedia, kita akan ketinggalan. Inilah pentingnya kita meramal apa saja perkembangan mahupun rintangan yang berlaku dan merancang bagaimana untuk memanfaatkan atau mengatasinya.

"Semuanya bermula di Selangor: Regional Powerhouse, yang menemukan minda hebat untuk membincangkan jalan terbaik menjadikan Selangor sebagai negeri terunggul dalam pelbagai bidang penting dan bagaimana usaha mengekalkan momentum ini," katanya yang menjawat jawatan Menteri Besar sejak setahun lalu.

Antara yang menyertai sidang kemuncak itu, termasuk Pengerusi Westports Holdings Bhdm, Tan Sri Gnanalingam, Ketua Pegawai Eksekutif Sapura Energy, Tan Sri Datuk Seri Shuhri Shamsuddin, Ketua Pegawai Operasi Zalora Group Malaysia, Hosten Jazadi dan Ketua Pegawai Eksekutif HSBC Malaysia, Stuart Milne.

Mereka akan mengambil bahagian dalam sesi pleno bersama Amirudin.

Ragi ahli panel, forum ini adalah peluang bagi mereka memperoleh dan memberikan perkongsian maklumat berharga ke arah pembangunan Selangor.

Pengarah Urusan BSL, Eco Energy, Lim Chi Haur yang akan menjadi ahli panel bagi sesi pembincangan pertama dengan tajuk 'Bandar Pintar bagi Kehidupan Mampan' menyebarkan, keterujaan untuk menyertai ahli panel lain dari Nokia, URBANICE Malaysia dan Smart Selangor Delivery Unit bagi berkoalisi pandungannya semasa sesi pertama.

Melalui syarikatnya yang memberi tumpuan membina lebih banyak lejl tenaga solar dengan tujuan membantu menyediakan lebih banyak sumber tenaga lestari.

Beliau turut memuji keputusan Kerajaan Selangor memberi tumpuan kepada pembangunan bandar pintar dan mampan untuk menjadi negeri pintar terkemuka di rantau ASEAN.



**Semuanya bermula di Selangor: Regional Powerhouse, yang menemukan minda hebat untuk membincangkan jalan terbaik menjadikan Selangor sebagai negeri terunggul dalam pelbagai bidang.**

Amirudin Shari,  
Menteri Besar Selangor

puan kepada pembangunan bandar pintar dan mampan untuk menjadi negeri pintar terkemuka di rantau ASEAN.

"Melainkan kita menggunakan cara hidup yang lebih mampan, dunia mungkin akan kehabisan sumber semula jadi. Jadi, dengan menggunakan tenaga boleh diperbaharui seperti kuasa solar, kita boleh mengurangkan penggunaan bahan api fosil dan mengurangkan jejak karbon kita," katanya.

Bagi sesi kedua, Pengarah Urusan Stran Aerospace, Naguib Mohd Noe, akan menyertai ahli panel dari Invest Selangor, General Electric Malaysia, BAE dan Malaysia Airports untuk perkongsian idea serta rancangan mengatasi cabaran yang mungkin timbul dalam usaha menjadikan Selangor sebagai Hub Penerbangan di rantau ASEAN. Sesi ini juga akan menampilkan Menteri Sumber Manusia, M Kulasegaran.

Naguib berpendapat: "Selangor: Regional Powerhouse" akan menjadi satu siri penting untuk Selangor mengeksport idea di seluruh kawasan ASEAN.

"Selangor wajar berada dalam kedudukan sekarang dan dengan kepimpinan Menteri Besar kita

akan mampu mencapai matlamat ini dalam jangka masa yang baik."

Pengarah Urusan UROS Asia Selatan dan Timur Tengah, Kumar Subramaniam berkata, forum yang berlangsung ini acara penting bagi rantau ini, yang bercita-cita hendak menjadi pemain utama di arena global sebagai destinasi baharu bagi inovasi dalam teknologi masa depan. UROS adalah sebuah syarikat perolehan bilion euro dari Finland.

"Teknologi baharu seperti Artificial Intelligence, Pengkomputeran Kuantum, dan IoT adalah sebahagian daripada kehidupan seharian kita sekarang. Oleh itu, saya teruja untuk mendengar serta memahami visi Menteri Besar Selangor," katanya.

Sebagai panel dalam sesi plenari ke-3, forum ini, beliau akan menyertai tetamu lain dari Perbadanan Pembangunan Teknologi Malaysia, TntreSys Solutions (IAE), Pusat Nanoteknologi London, IBM Malaysia dan SMARTSCL, Sri Bhd.

Sebagai sebahagian daripada usaha mencapai Visi 2025, MBI Selangor mewujudkan satu pelan kerjasama serantau dan penyiaran maklumat melalui 'Selangor: Regional Powerhouse.'